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12th May, 2022 

 

2021-22年度 親子有機耕種體驗小組 

2021/22 Parent-child Organic Planting Experience Group 

親愛的家長： 

Dear Parents, 

        為了讓幼兒於大自然中學習，本園將於校舍中花園的位置建設小型種植溫室，並舉行親子有機耕

種體驗小組，除了讓幼兒透過親身體驗學習外，還可以提升家長與孩子的親子關係。有關小組活動內

容詳情如下： 

The great nature provides a lots of learning opportunities for children, in order to let our student to learn through 

hands-on experience, the kindergarten have built a small planting greenhouse in the garden and will be holding a 

Parent-child Organic Planting Experience Group for students and parents to learn and increase their relationship. 

Please find the event details below: 

活動導師 

Event Tutor 

陳小姐 Effie Chan 

➢ 有機耕種導師 

Qualified Organic Planting Tutor 

➢  康文署動物園及園藝教育組導師 

LCSD Zoo & Horticulture Education unit Instructor  

➢ 認證園藝治療師 

Certified Horticultural Therapist 

內容簡介 

Introduction 

➢ 費用全免 

Free of charge 

➢ 體驗種植夏天常種葉菜類及瓜類 

Experience planting leaf crops or melons that are common in summer 

➢ 教授有機蔬菜的特殊種植技巧及知識 

Learn the special technique and knowledge about organic vegetables 

➢ 共同分享收成並創建綠色生活 

Harvest sharing and create a green life together 

活動語言 

Medium 

廣東話 

Cantonese 

 

 

活動組別、 

日期及時間 

The Event 

Grouping, 

Date and Time 

 

A組(Group A): 

➢ 日期：2022年 5月 21日、6月 4、18及 25日（逢星期六） 

Date：21 May, 2022 and 4, 18, 25 June, 2022 (Every Saturday 

➢ 時間 Time：10:00 - 11:00am 

 

B組(Group B): 

➢ 日期：2022年 5月 21日、6月 4、18及 25日（逢星期六） 

Date： 21 May, 2022 and 4, 18, 25 June, 2022 (Every Saturday) 

➢ 時間 Time：11:30 - 12:30pm 

 



 

➢ C組(Group C): 

➢ 日期：2022年 6月 7、21日及 7月 5、12日（逢星期二） 

Date： 7, 21 June 2022 and 5, 12 July 2022 (Every Tuesday) 

➢ 時間 Time：3:15 - 4:15pm 

活動地點 

Location 

歡樂創意幼稚園校舍 （將軍澳富寧花園第一座地下） 

Fun Creative Kindergarten (G/F, Block 1, Fu Ning Garden, Tseung Kwan O) 

注意事項 

1. 每組只得名額 8個，每個名額為 1名幼兒及 1名家長陪同 

Maximum 8 units (1student with 1 parent accompany) each group 

2. 名額有限，如參與人數眾多，本園將以抽籤形式決定參加的單位 

The number of places is limited. If there are a large number of participants, the 

kindergarten will determine the participating units by using lucky draw 

3. 參加單位必須出席 4節活動，從未缺席的學生將獲發參加證書乙張 

The participating units must attend all 4 sections. Students with full attendance will 

be awarded a participation certificate 

4. 根據政府的「疫苗通行證」要求，家長進入學校時，均須符合附表所列的

新冠疫苗接種要求。 

In order to enter the school, parents must meet the requirements of the 

Vaccine Pass. 

5. 如遇極端天氣或因其他原因導致停課而未能如期進行活動，活動將會改期進

行 

If the section cancelled because of extreme weather or other reasons, make-up 

section will be provided 

         家長請於 2022年 5月 17日（星期二）前填妥並簽回此通告。如有任何其他查詢，請致電 2702 

7838 / 2702 7188，與蔡主任聯絡。 

Parents should sign and return the reply slip to their class teachers before 17  May, 2022 (Tuesday). If you have 

any enquiries, please do not hesitate to contact the head teacher, Ms. Ginny Wong, on 2702 7838 / 2702 7188 for 

any enquiries. 

歡樂創意幼稚園 Fun Creative Kindergarten

二零二二年五月十二日 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
通告編號: FC/KG/21-22/057 

回條 - 2021-22年度 親子有機耕種體驗小組 

Reply Slip - 2021/22 Parent-child Organic Planting Experience Group 
 

 
 

□ 不欲參加上述活動。 

   Do not wish to join the event. 
 

□ 欲參加上述活動，參與組別為 A組 (逢星期六)，時間為 10:00-11:00 

      Wish to join Group A (Every Saturday) 10:00a.m-11:00a.m 

 

□ 欲參加上述活動，參與組別為 B組 (逢星期六)，時間為 11:30-12:30 

       Wish to join Group B (Every Saturday) 11:30a.m-12:30p.m 

 

□ 欲參加上述活動，參與組別為 C組 (逢星期二)，時間為 3:15-4:15 

        Wish to join Group C (Every Tuesday) 3:15p.m-4:15p.m 

 

 


